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متن پرسش

سلام علیکم استاد: خدا قوت. می خواستم نظر جنابعالی را درباره ی مباحث جناب آقای دخاچی بدانم

ما که از فراز و فرود مباحث ایشان و جنبش و تلاش ها و کوشش های ایشا چیزی متوجه نشدیم از

سخنانش که ناملموس و نامفهوم و از فعالیت هایی که نمی دانیم از این جلسه به آن جلسه بر اساس

کدام اصول و مبنا؟ استاد اگر شما به عنوان یک متفکر متوجه شدید به ما هم بفرماد تا استفاده

کنیم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: فکر میکنم بد نیست مطالب ایشان را اگر بتوانید دنبال کنید. ایشان تلاش

دارند کاری را انجام دهند، ولی به گفتهی خودشان، در ابتدای راه هستند. موفق باشید


